
 

Akademický senát UK FTVS 
 
     
 Č.j.: AS-03/2016 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 22. 3. 2016 v 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Hojka, Coufalová, Harbichová, Jelen, 
Panská, Pokorná 
Studentská komora (s): Kalkusová, Pecinová, Blažek 
Omluveni: Tůma (a), Baláš (a), Vomáčko (a), Janák (a), Zahálka (a), Flemr (a), Pánková (s), 
Omcirk (s) 
Nepřítomní: Česák (s) 
Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Vindušková, Plochová 
 

 
1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání. Došlo ke změně 

programu zasedání, kdy byl vypuštěn bod Stav a strategie rozvoje IT na UK FTVS. 

Hlasování o upraveném programu zasedání 22. 3. 2016: (11-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/03/2016: AS UK FTVS schválil upravený Program zasedání 22. 3. 2016. 

 
2. Projednání a schválení zápisu ze zasedání dne 16. 2. 2016 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu ze zasedání dne 16. 2. 2016. 

Hlasování o zápisu ze zasedání dne 16. 2. 2016: (10-0-1). 

Usnesení 02/03/2016: AS UK FTVS schválil Zápis ze zasedání dne 16. 2. 2016. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka informovala o žádosti Rektorátu na proděkana Petra ohledně pomoci při 

zpracování hodnocení pracovníků, byli jsme v tomto ohledu inspirací. Od nového školního 

roku máme pokles o 4,6 mil. Kč v rozpočtu. Rozpočet klesl kvůli skutečnosti, že 

obhospodařujeme hodně univerzitního majetku a na tuto činnost jsme dostali méně 

finančních prostředků, právě o těch 4,6 mil. Kč. Tento pokles je na pěti fakultách, ale na 

naší fakultě bohužel největší. Dále je problém v půjčce na projekt VaVpI, kdy nám peníze 

ministerstvo školství nevrátilo vzhledem k administrativní zátěži. Toto bylo řešeno na 

Rektorátu a mělo by to být napraveno. Připravuje se výroční zpráva Univerzity Karlovy. 

Proběhla fakultní studentská vědecká konference. Bylo stanoveno, že školitelé doktorského 



studia musí mít smlouvu s UK. Bude potřeba projednat a schválit akreditaci doktorského 

studia. U akreditací, kterým končí platnost, bude třeba předložit návrh nové akreditace. 

Proběhlo výběrové řízení na elektronické zveřejňování prací, jsou vytipovány 3 firmy, 

přibližný odhad je 300 tis. Kč. Termín na dokončení je do 31.12. 2016. Vymáhání poplatků 

za studium je za rok 2006 v pěti případech, nyní se bude zjišťovat tato situace za rok 2007 a 

2008. Vázne vyjíždění doktorandů do zahraničí. Plánuje se opatření, aby nedocházelo 

k přestupu doktorandů na dálkovou formu studia, kde výjezd do zahraničí není povinný. 

Všechny katedry bylo požádány o nahlášení osoby, která bude oprávněná vstupovat na 

webové stránky fakulty. 

Předseda Heller se zeptal na likvidaci technické dílny, objevují se informace, zda se toto 

nebude rušit. Děkanka uvedla, že o tomto se neuvažuje. Dále se předseda Heller dotázal na 

situaci ohledně výběrového řízení v prostorách Sportcentra Evropská. Děkanka uvedla, že 

zde proběhlo výběrové řízení, přihlásili se 3 zájemci, ale současný nájemce upozornil na 

formální chybu (řízení proběhlo v jiné místnosti než bylo avizováno), tudíž se řízení bude 

konat znova. 

 

4. Zpráva o hospodaření za r. 2015 

Předseda ekonomické komise Jelen informoval o schůzce s tajemníkem ohledně zprávy o 

hospodaření. Fakulta hospodařila s mírným, a to 76 tis. Kč, rozpočet byl dodržen. Komise 

konstatuje, že předložené výsledky hospodaření za rok 2015 lze schválit. Předseda Heller se 

zeptal na stav čerpání FRIMu, Bc. Plochová uvedla, že u FRIMu byl počáteční stav přes 19 

mil. Kč a zůstatek je přes 18 mil. Kč. 

 
 
5. Harmonogram ak. roku. 2016/2017 

Předseda studijní komise Hojka vznesl dotaz na zkrácení zkouškového období, zda je 

uvedený návrh realizovatelný. Proděkanka Vindušková uvedla, že ano. Ohledně odevzdání 

elektronických forem závěrečných prací se Hojka vyjádřil, že dle jeho názoru by bylo 

vhodné termín posunout o 3 dny, tj. na 24. 8. 2016, neboť se akademičtí pracovníci vrací 

z dovolených a je potřeba všechny odevzdávané práce zkontrolovat. Dále byl zmíněn 

harmonogram pro studenty programu Erasmus. Proběhla diskuse ohledně předloženého 

harmonogramu akademického roku 2016/2017. 

Hlasování o Harmonogramu akademického roku 2016/2017: (11-0-0) 



Usnesení 03/03/2016: AS UK FTVS schválil Harmonogram akademického roku 2016/2017 

s posunutím odevzdávání elektronických verzí závěrečných prací na 24. 8. 2016. 

 

 

6. Projednání a schválení Poplatků spojených se studiem 2016/2017 

Proděkanka Vindušková přiblížila v současnosti platné přepisy k vybírání poplatků 

spojených se studiem. Senátor Hojka za studijní komisi uvedl, že studijní komise se 

pozastavuje nad výší poplatku za doktorské studium. Proděkanka Vindušková uvedla, že 

naše fakulta se zde pouze řídí předpisem univerzity, ale měly by být zahájeny kroky ke 

změně těchto předpisů. Děkanka uvedla, že na vědecké radě byly vzneseny návrhy pro 

snížení poplatku, ale na druhé straně chceme zabránit přílivu méně ,,kvalitních“ doktorandů. 

Předseda Heller se zeptal na poplatek za rigorózní řízení. Proděkanka Vindušková uvedla, 

že tento poplatek zůstává na stejné výši. Proběhla diskuse ohledně Poplatků spojených se 

studiem 2016/2017. 

Hlasování o Poplatcích spojených se studiem 2016/2017: (11-0-0) 

 

Usnesení 04/03/2016: AS UK FTVS schválil Poplatky spojené se studiem 2016/2017. 

 

7. Pravidla pro hodnocení výuky 

Proděkanka Vindušková zmínila, že je třeba hodnocení výuky inovovat. Uvedla, že je zde 

velký časový odstup mezi výukou a hodnocením, bude se tedy hodnotit 2x ročně. Dále bude 

snížen i počet otázek v hodnocení. Senátor Hojka uvedl, že materiál byl prodiskutován na 

studijní komisi. Upozornil, že z výsledků minulého hodnocení nelze vyvozovat žádné 

závěry.  

Hlasování o Pravidlech pro hodnocení výuky: (11-0-0) 

 

Usnesení  05/03/2016: AS UK FTVS  schválil Pravidla pro hodnocení výuky. 

 

8. Projednání nových akreditací 

Proděkanka Vindušková informovala o získání souhlasu ministerstva zdravotnictví 

s reakreditací oboru Ortotik-protetik. K programu Management cestovního ruchu jsme 

dostali negativní vyjádření. Proděkanka přiblížila komplikace s akreditacemi. Požádala 

přítomné o seznámení se změnami v akreditacích. Proběhla diskuse ohledně nových 

akreditací. 



 

9. Projednání a schválení provozní a správní režie 

Předseda Heller přiblížil opatření děkanky, ze kterého se zde vychází. Výše provozní i 

správní režie zůstávají stejné jako v roce 2015, a to 20 % (provozní režie) a 6 % (správní 

režie). Předseda Jelen uvedl, že ekonomická komise k navrhovaným režiím nemá výhrady. 

Zeptal se na výpočet provozní a správní režie.  

Hlasování o provozní a správní režii ve výši 20 % a 6 %: (11-0-0) 

 

Usnesení 06/03/2016: AS UK FTVS schválil provozní a správní režii ve výši 20 % a 6 %. 

 

10. Různé 

Děkanka přiblížila nový vysokoškolský zákon. Proběhla diskuse ohledně organizačního 

řádu, kdy bylo diskutováno rozdělení na sekce a katedry, které by měly být nazývány 

základní a dílčí jednotky. 

Senátor Hojka uvedl, že obor Kondiční trenér je třeba prodiskutovat s vedoucími 

sportovních svazů. V případě nové akreditace oboru Kondiční trenér je problematické, jaké 

licence těmto absolventům udělovat. Proděkanka uvedla, že budou mít licenci B a bude jim 

umožněno se přihlásit do trenérské školy a udělat si licenci A.  

 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 
Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

            PaedDr. Jitka Vindušková, CSc., proděkanka UK FTVS 

  


